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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 135 Dnr KS/KF 2016:84.105 
 
 

Träff med fackliga för diskussion om samverkansformerna  
 
Ärendebeskrivning 
De fackliga organisationerna har bjudits in till utskottets sammanträde för diskussion 
om samverkansformerna. Utskottet träffade de fackliga företrädarna senast 2015-12-09. 
 
Vid utskottets sammanträde deltar personalchefen samt följande representanter för 
de fackliga organisationerna: 
Svenjohan Davidson Sveriges Skolledarförbund 
Ann-Louise Raquette-Berlin Sveriges Skolledarförbund 
Jessika Heskebeck Lärarförbundet 
Nina Jägroth Kommunal 
Pia Sahlén LR 
Ciprian Sandu Vision 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar följande: 
– Kommunstyrelsens arbetsutskott har tagit del av informationen.  

 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 136 Dnr KS/KF 2015:262.042 
 
 

Information och presentation Green Innovation Park Alnarp 
 
Ärendebeskrivning 
SLU Alnarp, Akademiska hus och Lomma kommun har tillsammans finansierat 
en förstudie om etablering av ett center i Alnarp för näringsliv och samhällsfunkt-
ioner inom de gröna näringarna och för andra verksamheter som har nytta av att 
vara i nära anslutning till SLUs verksamhet och som omvänt ger nytta och glädje 
till SLU 
 
Vid utskottets sammanträde lämnar utvecklingschefen information. Planerings-
chefen, samhällsbyggnadschefen och planingenjör Jenny Lindström deltar vid de-
lar av ärendet. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar följande: 
– Utskottet har tagit del av informationen. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 137 Dnr KS/KF 2016:52.101 
 
 

Redovisning av ej slutbehandlade motioner  
 
Ärendebeskrivning 
Enligt arbetsordningen för kommunfullmäktige § 29 ska kommunstyrelsen årligen 
till kommunfullmäktiges ordinarie novembersammanträde redovisa de motioner 
som inte har beretts färdigt.  
 
Kommunstyrelsen har vidare under § 173/98 uppdragit åt kanslienheten att, föru-
tom den ordinarie redovisningen till kommunfullmäktiges novembersammanträde, 
ytterligare tre gånger under året till kommunstyrelsen redovisa de motioner, vilkas 
beredning ännu inte slutförts.  
 
Det finns för närvarande inga motioner vars beredning ännu inte slutförts. 
 
Beslutsunderlag  
- Skrivelse 2016-05-17 från kommunsekreteraren 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
- Redovisningen beträffande ej slutbehandlade motioner läggs till handlingarna. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 138 Dnr KS/KF 2016:196.042 
 
 

Uppdrag åt ombud inför förestående årsstämma i Kävlingeåns 
vattenråd  
 
Ärendebeskrivning 
Styrelsen för Kävlingeåns vattenråd har kallat till stämma den 26 maj kl. 09.00. 
Efter granskning av kallelse och därtill bifogat material föreslår miljöstrategisk 
samordnaren att kommunstyrelsen ger kommunens ombud vid stämman i uppdrag 
att rösta och verka för att: 
- ge styrelsen ansvarsfrihet. 
- fastställa förbundets balansräkning och medelsdisposition. 
- välja föreslagna ledamöter, ordförande, vice ordförande, revisorer med supplean-

ter och valberedning. 
- anta arbetsplan och kostnadsbudget enligt förslag. 
- godkänna det av styrelsen gjorda förslaget till utdebitering hos medlemmarna. 
 
Beslutsunderlag  
- Kallelse med tillhörande handlingar till årsstämma i Kävlingeåns vattenråd 
- Yttrande 2016-05-13 från miljöstrategisk samordnare 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
– Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunens ombud vid årsstämma i Kävlingeåns 
vattenråd 2016-05-26 att rösta och verka för att: 
- ge styrelsen ansvarsfrihet. 
- fastställa förbundets balansräkning och medelsdisposition. 
- välja föreslagna ledamöter, ordförande, vice ordförande, revisorer med supplean-

ter och valberedning. 
- anta arbetsplan och kostnadsbudget enligt förslag. 
- godkänna det av styrelsen gjorda förslaget till utdebitering hos medlemmarna. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 139 Dnr KS/KF 2016:182.210 
 
 

Yttrande över förslag till snabbcykelstråk väg E 22 Malmö-Lund i 
Malmö, Burlöv, Staffanstorp och Lunds kommuner  
 
Ärendebeskrivning 
Trafikverket, Malmö Stad, Burlövs kommun, Staffanstorps kommun och Lunds 
kommun har undertecknat en avsiktsförklaring angående samverkan för ett snabb-
cykelstråk, en flerfilig cykelväg utan hinder, mellan Malmö och Lund via orterna 
Arlöv, Åkarp och Hjärup. Olika utredningar har pågått sedan 2011 och Region 
Skåne har avsatt medel i sin regionala infrastrukturplan och Trafikverket i den 
nationella planen.  
 
Trafikverket Region syd har översänt Samrådsunderlag till Lomma kommun där 
de informerar om vägplanen för projektet som är i en inledande lokaliseringsfas. 
Under samrådet, som pågår 6-25 maj, finns möjlighet att framföra synpunkter. 
Syftet är att informera, beskriva problem, samla in information om platsens förut-
sättningar samt fastslå projektets mål tillsammans med berörda kommuner, myn-
digheter, organisationer och allmänhet. Trafikverket sammanställer sedan alla in-
komna synpunkter i en samrådsredogörelse. Nästa skede är att under hösten 2016 
skicka ut Samrådshandling, Val av lokaliseringsalternativ vilket är en mer detal-
jerad studie med olika korridoralternativ.  
 
Planeringschefen och samhällsplanerare Sofie Helgesson har i skrivelse 2016-05-
18 lämnat förslag till yttrande. 
 
Beslutsunderlag  
- Remiss från Trafikverket 2016-04-28 
- Samrådsunderlag E22 Snabbcykelstråk, Malmö-Lund 
- Yttrande 2016-05-18 från planeringschefen och samhällsplanerare Sofie Hel-

gesson 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
– Lomma kommun lämnar följande yttrande över Snabbcykelspår E22 Malmö-
Lund: 
 
”För Lomma kommuns del är det glädjande att se att planerna för snabbcykelstrå-
ket mellan Malmö och Lund nu nått en inledande fas som vägplan. När cykelstrå-
ket är utbyggt år 2023 har Pågatågstrafiken på Lommabanan pågått i två år och 
tåget avgår från Lomma station varje halvtimme. I ett hela-resa-perspektiv kom-
mer man som resenärer då har flera attraktiva, hållbara alternativ att ta sig mellan 
Lomma och målpunkter i våra grannkommuner. 
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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 139 (forts.) 
 
 

I samrådshandlingarna nämns bland annat att Lomma kommuns översiktsplan 
anger att kommunen avser att i samråd med grannkommunerna bygga ut felande 
länkar i det överordnade cykelvägnätet, att motorvägsbroarna vid trafikplats Al-
narp ska byggas om (inom ramen för projektet fyra spår på Södra stambanan mel-
lan Malmö och Lund) samt att tillgänglighet till SLU i Alnarp är begränsad på det 
befintliga cykelnätet.  
Det ligger i kommunens intresse att skapa goda förbindelser mellan denna nya 
snabbcykelväg och de cykelvägar som Lomma kommun är väghållare för. Kom-
munen vill i sammanhanget även framföra önskemål om att utvecklingen av gena 
cykelstråk i vår del av Malmö-Lundregionen tas med i nästa RTI och nationella 
plan. 
 
Lomma kommun är en typisk pendlingskommun. Under 2015 hade kommunen 8 
177 personer som dagligen utpendlade till en annan kommun (77 % av vår för-
värvsarbetande nattbefolkning) Av våra utpendlare skulle 43 % till Malmö, 31 % 
till Lund, 3 % till Burlöv och 3 % till Kävlinge. Samma år inpendlade 3 230 per-
soner dagligen från andra kommuner, av dessa kom 25 % från Malmö, 19 % från 
Lund, 13 % från Kävlinge, 7 % från Burlöv och 6 % från Staffanstorp.  
 
Samtidigt har undersökningar av resvanor visat att en stor majoritet väljer bilen i 
vår del av Malmö-Lundregionen. Här är bilens andel av huvudfärdmedel så hög 
som 75 %, och cykelns andel så låg som 3 % vid arbetsutpendling. Detta innebär 
att potentialen för överflyttning till cykling är mycket god och det finns stor pot-
ential att förändra resvanemönstret just här. Kommunen arbetar aktivt för att öka 
andelen resor som sker med mer hållbara färdmedel, bland annat genom utlåning 
av elcyklar och framtagandet av en Strategi för ökad gång och cykling under 
2016.  
 
Därför ligger det i Lomma kommuns intresse att, i nästa skede då mer detaljerade 
korridorförslag ska tas fram men även på längre sikt, samarbeta kring kopplingar-
na till detta stråk för att underlätta för våra pendlare. Det gäller främst förbindel-
sen mellan Lundavägen i Arlöv och cykelunderfarten vid E6:an i höjd med Spille-
peng samt mellan Lundavägen i Arlöv och SLU Alnarp. Även möjliga kopplingar 
längre norrut kan med fördel undersökas så att även kopplingen mellan Lomma 
och Åkarp/Hjärup samt Bjärred - Lund finns med i ett tidigt skede i lokaliserings-
planerna.  
 
Även andra viktiga målpunkter för stråkets resenärer utöver arbetsplatser och stu-
dier såsom rekreation, turism, handel, naturupplevelser och friluftsliv. Kommunen 
har bland annat inlett ett arbete för att utreda lämplig sträckning för Skåneledens 
längs med vårt vackra kustlandskap. Dessa för stråket närliggande målpunkter kan 
även nämnas under de avsnitt som rör rekreation och kulturmiljö. Under regional  
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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 139 (forts.) 
 
 

utveckling kan arbetet med Strukturplan för Malmö och Lund och Strukturplan 
för Malmö-Lundregionen nämnas. Det är bra att påverkan på vattendragen finns 
med i vägplanen. Åtgärder för att fördröja och rena dagvatten bör hanteras som en 
mycket betydelsefull konsekvens även i fortsatta planhandlingar. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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  KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT  2016-05-25 
 

KSAU § 140 Dnr KS/KF 2016:201.042 
 
 

Beträffande motion till Öresunds vattenvårdsförbunds årsstämma  
 
Ärendebeskrivning 
Miljöförvaltningen i Helsingborgs kommun har lämnat ett förslag till gemensam 
motion från medlemskommunerna inför årsstämman i Öresunds vattenvårdsför-
bund enligt följande: 
 
”Under våren mottog medlemmarna i Öresunds vattenvårdsförbund en remiss gäl-
lande förändringar av förbundets stadgar. Många av oss kommuner som är med-
lemmar fick remissen försent för att kunna förankra den politiskt och hann därför 
inte komma in med våra synpunkter i tid. 
 
Öresunds vattenvårdsförbund har under en tid förlorat medlemmar varav flera är 
vattenråd. Därför har balansen mellan de tre huvudgrupperna i förbundet, kom-
muner, industrier och vattenråd förändrats och lett till att styrelsens sammansätt-
ning inte reflekterar den nuvarande medlemsfördelningen. Av den anledningen 
vill förbundet ändra i stadgarna.  
 
Förslaget som vi tog emot innebär att styrelsens sammansättning skulle bli mer 
plastisk och enligt förslaget göra det lättare att fylla platserna i styrelsen och ar-
betsutskottet som blir vakanta. Det har bland annat varit svårt att hitta företrädare 
från industrierna som kan och vill delta.  
 
Vi kommuner anser att detta är en riskabel väg att gå då det öppnar upp för att sty-
relse och arbetsutskott inte reflekterar medlemmarnas åsikter korrekt. Vi upplever 
idag att Öresunds vattenvårdsförbund har blivit en organisation där det är svårt att 
göra vår röst hörd och få insyn i organisationens arbete och ekonomi. Vi kommu-
ner vill därför se ett förändringsarbete där förbundet går igenom stadgarna i sin 
helhet, ser över upphandling och administration samt redovisar och vid behov re-
viderar nuvarande poängmodell.  Allt för att skapa en organisation som är transpa-
rant, demokratisk och ekonomiskt hållbar vilket utgör en grund för kommunernas 
arbete som offentlig instans. 
  
Vi föreslår därför att förbundet under 2016 fram till årsstämman 2017 tillsätter en 
projektgrupp bestående av ordförande och minst 3 medlemskommuner som ges i 
uppdrag att göra ovanstående översyn.” 
 
Miljöstrategisk samordnare föreslår att kommunstyrelsen ska ställa sig bakom 
motionen. 
 
Beslutsunderlag  
- Förslag till motion till Öresunds vattenvårdsförbunds årsstämma 2016 
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KSAU § 140 (forts.) 
 
 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
– Lomma kommun ställer sig bakom den gemensamma motionen till Öresunds 
vattenvårdsförbunds årsstämma 2016. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KSAU § 141 Dnr KS/KF 2016:201.042 
 
 

Uppdrag åt ombud inför förestående årsstämma i Öresunds vat-
tenvårdsförbund 
 
Ärendebeskrivning 
Öresunds vattenvårdsförbund har kallat till årsstämma den 16 juni 2016. Efter 
granskning av kallelse och därtill bifogat material föreslår miljöstrategisk sam-
ordnare att kommunstyrelsen ger kommunens ombud vid årsmötet i uppdrag att 
rösta och verka för att: 
- godkänna årsrapporten 
- fastställa vattenvårdsförbundets resultat- och balansräkning samt medelsdisposition. 
- ge styrelsen ansvarsfrihet. 
- välja förslagna ordförande och vice ordförande, ledamöter och ersättare, reviso-

rer med ersättare samt valberedning. 
- fastställa arbetsplan och kostnadsbudget för det kommande verksamhetsåret. 
- godkänna det av styrelsen gjorda förslaget till utdebitering hos medlemmarna för 

medlemsavgift och vattenkontroll. 
 
Då handlingar inkommit mycket sent till kommunen kan inte frågan om stadge-
ändring hanteras inom tidsramen till stämman. Kommunens ombud ska därför 
rösta emot förslaget om stadgeändring som är av potentiell stor betydelse för för-
bundets fortsatta utveckling.  
 
Beslutsunderlag  
- Kallelse med tillhörande handlingar till årsstämma i Öresunds vattenvårdsför-

bund 
- Yttrande 2016-05-24 Från miljöstrategisk samordnare 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
– Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunens ombud vid årsstämma i Öresunds vat-
tenvårdsförbund att rösta och verka för att: 
- godkänna årsrapporten 
- fastställa vattenvårdsförbundets resultat- och balansräkning samt medelsdisposition. 
- ge styrelsen ansvarsfrihet. 
- välja förslagna ordförande och vice ordförande, ledamöter och ersättare, reviso-

rer med ersättare samt valberedning. 
- fastställa arbetsplan och kostnadsbudget för det kommande verksamhetsåret. 
- godkänna det av styrelsen gjorda förslaget till utdebitering hos medlemmarna för 

medlemsavgift och vattenkontroll. 
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Då handlingar inkommit mycket sent till kommunen kan inte frågan om stadge-
ändring hanteras inom tidsramen till stämman. Kommunens ombud ska därför 
rösta emot förslaget om stadgeändring som är av potentiell stor betydelse för för-
bundets fortsatta utveckling.  
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
 
 


